
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 462 

 

На 7 декември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Цветозар Томов, Йорданка 

   Ганчева, Гергана Стоянова, Красимир Ципов,  

   Севинч Солакова 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Росица Матева 

3. Доклади относно искане за изплащане на възнаграждения 

на ОИК. 

  Докладват: Силвия Стойчева, Любомир Георгиев, 

   Красимир Ципов 

4. Проект на решение относно унищожаване на останалите в 

администрациите бюлетини като  резерв и формуляри на изборни 

книжа. 

  Докладва: Севинч Солакова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Георги Баханов. 
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Заседанието бе открито в 10,35 ч. от госпожа Росица Матева 

– зам.-председател на Централната избирателна комисия. Във 

втората му част заседанието бе председателствано от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия. 

 

* * * 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Добър ден, 

колеги! Осем членове сме в залата, може да започне днешното 

заседание. Ще закъснее колегата Нейкова и затова ми възложи да 

открия заседанието и да го водя, докато тя дойде. 

Колегата Баханов се обади, че е болен и няма да присъства на 

днешното заседание. 

Предлагам следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици:  

колегите Войнов, Матева, Димитров, Томов, Ганчева, Стоянова, 

Ципов и Солакова. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик Росица 

Матева. 

3. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК с докладчици: колегите Стойчева, Георгиев и Ципов. 

Някакви допълнения или промени? 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля да ме включите в точка първа. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Други? Не 

виждам други. 

Моля, режим на гласуване за приемане на дневния ред. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Колеги, ще започнем с втора точка от дневния ред: 
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ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

В тази точка ще ви докладвам няколко преписки. Първата е с 

вх. № МИ-15-14-84/30.11.2023 г. Това е писмо от ОИК – Брацигово, 

с което ни изпращат за сведение Решение № 691/15.11.2023 г. на 

Административен съд – Пазарджик. С това решение се потвърждава 

Решение № 121/30.10.2023 г. на ОИК – Брацигово, за определяне на 

изборните резултати за избиране на общински съветници в община 

Брацигово,  както казах, за сведение. 

Следващият доклад е писмо с вх. № МИ-22-730/30.11.2023 г. 

от госпожа      Д.,           общински съветник от Общински съвет 

Поморие. Тя ни пише, че с решение № 126-МИ/18.20.2023 г. ОИК – 

Поморие, е уважила подадена жалба и е установила извършване на 

нарушение от кандидат за кмет на община Поморие. След това 

лицето е подало възражение срещу акта за установяване на 

административно нарушение, който е с № 1 от 18 октомври, след 

което ОИК е изпратила цялата преписка на ЦИК и няма повече 

информация какво постановява ЦИК, като на сайта на ЦИК не 

намира решение и моли да получи информация за развитието на 

случая. ОИК – Поморие е изпратила цялата административна 

преписка с вх. № МИ-15-982/25.10.2023 г. Докладвано е от колегата 

Георгиев и е препратено към звено „Правна дейност“ за 

предприемане на по-нататъшни действия. 

Изисках от звено „Правна дейност“ информация по случая. 

Във вътрешната  мрежа в подпапка „Поморие“ има информация от 

Е.           Х.,           юрисконсулт в звено „Правна дейност“. Към 

настоящия момент все още няма произнасяне на административно 

наказващия орган, но така или иначе лицето, което иска 

информацията, е общински съветник, не е страна в това 

производство и предлагам да не отговаряме на това лице какво се 

случва с административно-наказателната преписка. 

Ако нямате други предложения, продължавам нататък. 

Докладвам две заявления: вх. № МИ-08-206-1/04.12.2023 г. от 

адвокат Б.           М. от адвокатска колегия в Перник. В това 
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заявление тя посочва банкова сметка и ни представя копие от 

изпълнителен лист, с който Централната избирателна комисия е 

осъдена да й заплати адвокатско възнаграждение в размер на 

1000 лв. по адм. дело № 354/2023 г. на Административен съд – 

Перник.  

Следващото заявление е с вх. № МИ-15-871-1/04.12.2023 г., с 

което се представя изпълнителен лист отново за сумата 1000 лв. по 

адм. дело № 355/2023 г. на Административен съд – Перник, и се 

моли да бъдат изплатени тези адвокатски възнаграждения. 

Колеги, предлагам ви да върнем отговор на госпожа               

М., че сумите ще бъдат изплатени, след като бъдат 

представени изпълнителните листове в оригинал. 

Имате ли становища по предложението ми? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване да изпратим това писмо на адвокат 

Методиева. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– 1 (Севинч Солакова). 

Докладвам ви молба с вх. № ЦИК-11-35/05.12.2023 г. от               

Г.          С. чрез адвокат                А.               К. с посочен адрес. Те 

молят за предоставяне на информация съгласно приложено съдебно 

удостоверение, което е издадено по гражданско дело № 13144 по 

описа на Софийски районен съд за 2022 г., I Гражданско отделение 

127 състав, с което се изисква информация дали посоченото лице е 

бил акредитиран да отразява дейността на Централната избирателна 

комисия, като представител на коя медия е получил акредитацията.  

Във вътрешната мрежа е подготвен отговор с проектен номер 

8786, който предлагам да бъде изпратен до Софийски районен съд 

по делото и с копие до посоченото лице чрез адвоката му на 

посочения адрес на адвокатската кантора, с което информираме, че 

лицето        Т.            С.  е бил акредитиран в качеството му на главен 
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редактор на медия, която е посочена, за периода 25 октомври до 

10 ноември да отразява работата на ЦИК във връзка с 

произвеждането на изборите за общински съветници и кметове  и 

втория тур. 

Моля за вашите становища по текста на писмото. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-00-154-32/05.12.2023 г. То 

е от Софийски градски съд, ТО VI-2, състав,  по Търговско дело № 

822. Изпраща ни се разпореждане на съда № 8437/28.11.2023 г., 

който въз основа на молба от вещото лице            Т.               Б., 

разпорежда да се изиска от Централната избирателна комисия 

заверен препис от съставения протокол относно действията, 

извършени по време на състоялата се на 27 ноември демонстрация за 

изграждане на модифициране и проверка работата на софтуер – има 

допусната техническа грешка в годината. 

Колеги, предлагам да изпратим в изпълнение на 

разпореждането на съда подписани от стенографа двата протокола 

от демонстрацията. Те са публикувани във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали. Първата част на демонстрацията е 

протоколът от 27 ноември, втората част продължи на 29 ноември по 

съгласие на всички участващи страни, тъй като в първата част не 

достигна времето да се започне опитът по изграждане на софтуера. 

Предлагам ви да изпратим и техническия носител с 

видеозаписа, който се водеше на цялата демонстрация, независимо 

че не е поискан. В крайна сметка в първата част на демонстрацията е 

посочено и всички страни, участващи в процеса, са се съгласили, че 

освен стенографски протокол ще се заснеме цялата демонстрация. 

Моля за вашите становища по предложението.  
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Ако няма други становища, моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Последният ми доклад в тази точка е писмо с вх. № МИ-08-

220-4/06.12.2023 г. Това е писмо от вещите лица по дело № 

10768/2023 г., които в отговор на писмото, което им изпратихме на 

5 декември, с което им указахме, че флашпаметите са готови и 

можем да им ги предоставим в сградата на ЦИК в периода от 6 до 8 

декември, ни уведомяват, че ще дойдат днес в 14,30 ч., както и утре 

от 14,00 ч. могат да бъдат в сградата на ЦИК. 

Това, което искат за първи път в тази молба, е, двата броя 

флашпамети от машините за секциите, които с предходна молба са 

уточнили, както и компютър с целия необходим набор софтуер за 

разчитане и анализ на флашпаметите, както и с оглед чувствителната 

информация, за да бъдат избегнати всякакви съмнения, желаят 

предоставените флашпамети и другата техника и информация да 

присъства техническо лице от ЦИК, което да оперира с тях, а те само 

да наблюдават. 

Колеги, това, както казах, за първи път се изразява като 

желание от страна на вещите лица. Аз смятам, че няма основание да 

бъде направено такова нещо, тъй като техническото лице, на което е 

възложено свалянето на информацията, на практика е 

„Информационно обслужване“ АД, което въз основа на възлагане от 

ЦИК е извлякло информацията от флашпаметите от машините, тя е 

публикувана на интернет страницата на ЦИК, както и ключовете, с 

които могат да бъдат разчетени данните. 

Предлагам ви днес да бъдат посрещнати вещите лица, да им 

бъде обяснено това обстоятелство и да им бъдат предоставени 

флашпаметите, за да работят с тях, за да изпълнят експертизата. 
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Колеги, в тази връзка писмото, което гласувахме в 

изпълнение на разпореждането на Административен съд – София-

град по същото дело, заедно с описа, който направихме и 

предоставихме на съда в оригинал на констативните протоколи, са 

във вътрешната мрежа в папка с моите инициали „АССГ-адм. дело 

10768“. Можете да се запознаете с него, то така или иначе е 

гласувано.  

 

Ако няма други предложения във връзка с работата на 

вещите лица, предлагам да преминем към първа точка от дневния 

ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Заповядайте, колега Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-76 от 6 декември, 

което е в отговор на наши писма, с които сме ги уведомили, че не са 

изпълнили задълженията си по договори № 28 и № 30. 

С настоящото писмо представят изисканите документи. От 

прегледа им е констатирано, че за една избирателна секция са 

представили не исканото Приложение № 2, а приложение № 3. 

Освен това е установено за още няколко избирателни секции, че 

липсват Приложение № 2 и Приложение № 3. Поради горното 

предлагам да изпратим писмо до „Сиела Норма“ АД, с което да 

поискаме липсващите приложения. Проектът на писмо е 8795. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становища по текста на писмо. 

Ако няма предложения по текста, моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, след произведените избори за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври в склада на 

„Карго-партнер“ има налични 3384 броя машини за гласуване, които 

са комплектувани с акумулаторни батерии. За да могат тези батерии 

да се предадат в склада, където се съхраняват, е нужно да бъдат 

извадени от куфарите. Тъй като ние не разполагаме с необходимия 

капацитет, предлагам да изпратим писма до „ЕнЕрДжи Сорс“ и до 

„Карго-партнер“, с което да ги попитаме дали могат да извършат 

тази дейност. Проектите за писма са в моята папка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по двата проекта за писма, те са с идентично съдържание 

– 8793 и 8794. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Следващият докладчик съм аз в тази точка. 

Докладвам ви писмо с вх. № НС-04-2-327/05.12.2023 г. от ОД 

на МВР – Стара Загора, РУ – Казанлък, с което въз основа на 

посочена прокурорска преписка и извършена проверка се изисква 

информация от ЦИК дали посочени лица със съответните ЕГН-та са 

били регистрирани като кандидати за изборите през 2021 г. 

Първоначално смятах да попитаме на кои избори през 2021 г., 

но в крайна сметка въз основа на извършена проверка в звено 

„Регистри“ се установи, че за произведените през 2021 г. избори за 

народни представители и за президент и вицепрезидент тези две 

лица не са регистрирани като кандидати. Предлагам ви да отговорим 

в този смисъл на РУ – Казанлък, по преписката. Писмото е в моята 

папка с проектен номер 8790. 

Моля за вашите становища. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Докладвам ви писмо с вх. ЦИК-12-48/06.12.2023 г. от зам.-

председател на Обществения съвет към ЦИК, с което ни уведомяват, 

че Цветелина Пенева, досегашен председател на Обществения съвет 

към ЦИК, е подала оставка на заседанието на Обществения съвет, 

проведено на 28 ноември 2023 г., от което все още не ни е 

представен протокол, който да бъде публикуван на нашата страница 

в секция „Обществен съвет“, така че ние няма как да научим това 

обстоятелство до момента. До избирането на ново ръководство 

ръководството на Обществения съвет да се осъществява от зам.-

председателите Ива Лазарова и Надежда Гологанова. Във вторник е 

била проведена работна среща на Обществения съвет, на която се е 

решило, че следващото заседание на Обществения съвет ще бъде на 

7 декември днес от 16,00 ч. в сградата на ЦИК. Ще се обсъждат 

въпроси за членството на организациите – Асоциацията на младите 

юристи и Институт за модерна политика, и ще се получи подробна 

информация след заседанието в четвъртък по въпроса за членството, 

след като въпросът бъде разгледан на заседанието, както и, 

очевидно, не сме изпратили заявлението на БОЕЦ като прикачен 

файл в имейла, с който им поискахме становище.  

Определен е проектът им за дневен ред: избор на ново 

ръководство, разглеждане на постъпили заявления от БОЕЦ и от 

двете други организации и обсъждане на работата по анализа на 

недействителните бюлетини. 

Молят да им се осигури стенограф, пропуски за членовете на 

Обществения съвет – ще изпратят допълнително списък.. Спомням 

си, че тук има лаптоп, който се ползва от Обществения съвет. 

Сутринта говорих с госпожа М.             да им бъде предоставен. 

Надяват се по реда на т. 10 от Правилата за работа на Обществения 
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съвет да присъства и член на Централната избирателна комисия. 

Докладвам го за сведение. Резолюцията към госпожа                  М. е 

да се осигури техническа възможност и предлагам заседанието им да 

бъде организирано в зала 76а. 

Колеги, вчера имах повод да проверя, на 10 ноември сме 

получили от Министерството на електронното управление от 

министър Йоловски копие от протокол от довереното изграждане, 

проведено на 20 октомври, в което потвърждават по повод на наше 

писмо, че номерът на флашпаметта, която е оставена при тях, ще 

бъде добавен в протокола и ще ни бъде изпратено отново копие. 

По повод на това писмо изпратихме наше писмо с изх. № 

МИ-04-101/13.11.2023 г., с което поискахме Министерството на 

електронното управление, напомнихме, че все още не е предаден на 

ЦИК видеозаписът от довереното изграждане, извършено на 

20 октомври, както и копие от протокола и видеозаписа на 

довереното изграждане, извършено на 1 ноември. До момента не са 

ни изпратени нито протоколите, нито видеозаписите. 

Предлагам да изпратим ново писмо, с което да им напомним, 

че са длъжни да ни предоставят копия от протоколите и от 

видеозаписите на довереното изграждане на 20 октомври и на 

1 ноември. 

Моля за становища. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Докладвам вх. № МИ-20-

137/05.12.2023 г. с което СЕМ ни изпраща доклада за 

специализирания мониторинг на предизборната кампания на 

изборите за общински съветници и кметове. Те са ни предоставили 
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копие, което е магнитен запис, тоест флашка. Ще качим 

съдържанието на флашката на директория „СЕМ“ – такава папка 

имаме, там, където качваме документи. 

Ако някой иска да се запознае, трябва да го отвори. Доста 

обемист е – 250 стр. Засега е за запознаване. 

Имам папка „криптографски инструмент“ – вх. № ЦИК-07-

34-90/01.12.2023 г. Документът е дотолкова значим, че преповтаря 

графика за изпълнение на програмата за криптиране, като между 

четвърти и 23 декември ще има нова инсталация на инструмента и 

от 3 до 19 януари ще има четвърти тест – ще видите това в 

таблицата, която е част от документа. Реалното ползване, което ние 

знаем, ще започне след 23 януари, когато ще има обмяна на такива 

файлове. Това е за сведение. Тази информация сме получили и от 

„Информационно обслужване“ АД при по-раншните им Webex 

срещи – за сведение. 

Имам два входящи номера: вх. № ЦИК-04-1-8/04.12.2023 г. и 

ЕП-04-01-9/01.12.2023 г. – и двете преписки се отнасят до 

приемането на новия или съгласуването на новия регламент за 

провеждане на европейски избори. Работата по принцип е, както е 

описано в двата документа и най-вече в документа, който е с вх. № 

ЦИК-04-01-1-8. Не е постигнато съгласие по нито един от важните 

въпроси като обща европейска листа, водещ кандидат и редът, по 

който се съставят. За сведение ви го докладвам. 

В другия документ с вх. № ЕП-04-01-9 има подробности има 

подробности, свързани с работата на испанското председателство и 

опита му да постигне съгласие. Две страни – Франция и Германия, 

настояват да бъдат разглеждани наново всички предложения и е 

уточнен допълнителен график. Най-вероятно ще бъдат разглеждани 

по повод не на тези, а на следващите европейски избори. 

В папката „Международен институт за демокрация“ имаме 

два еднакви файла: първият е с вх. № ЦИК-07-107-16, имаме същият 

номер с индекс 1 от 4.12. Напомня ни се от Международния 

институт, че по възложен им проект от Европейската комисия 
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събират информация за това каква е практиката в отделните страни 

по повод на регулацията на кампанията на чуждестранните 

участници в европейските избори. Ние такава специална регулация 

нямаме, така че докладвам и двата номера за сведение. 

Имаме ли специална регулация е въпросът, и ако имаме каква 

е тя – да я опишем, как чуждестранните участници биха направили 

кампанията си в страната. Това е смисълът на въпроса, който 

двукратно ни е задаван. 

С вх. № МИ-00-316, отделно е писмото с индекс 1, 

„Информационно обслужване“ АД ни е изпратило приемо-

предавателни протоколи с предложение да ги подпишем по 

изпълнението на частта от Договор № 31, която се отнася до 

подготовката и публикуване на бюлетина. В момента ги докладвам 

за запознаване. Обикновено подписваме такъв протокол, когато 

видим какъв е видът поне на една сигнална или няколко сигнали 

глави, които ние одобряваме. За момента е само за запознаване.  

Докладвам и вх. № ЦИК-07-114-6/12. Това е информация за 

обичайните семинари по публична… провежда се в Лондон, Дубай – 

за сведение. Това са моите доклади. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам преписка 

с вх. № ЦИК-09-378/04.12.2023 г. Това е докладна записка от 

директор дирекция „Администрация“ относно изпълнението на 

Договор № 21 от 22 септември 2023 г. между Централната 

избирателна комисия и Рекламна агенция „Дарик“ ООД. 

Докладвах подробно за сведение предоставените от „Дарик“ 

документи за изпълнение на договора, затова няма да навлизам в 

момента в тяхното повторение. Новите документи, които преди ги 

нямаше, поради което закъсня всъщност отчитането на този договор, 

са приемо-предавателен протокол, който е представен сега. 

Представена е фактура, но няма представен контролен лист, поради 

което предлагам в момента да приемем изпълнението на договора и 
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да се задейства процедурата за извършване на плащането, след като 

бъде представен и контролен лист. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега Томов, 

предлагам да отложите доклада, да бъде комплектувана преписката в 

пълнота и тогава ще гласуваме приемане на работата и плащането, 

след като бъде представен контролен лист. 

Следващ докладчик – колегата Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, връщам на 

доклад преписка, която беше обсъдена в работен порядък, относно 

молба за становище от ОИК – Видин, с приложени командировъчни, 

че в изборния ден са разнасяли бюлетини и книжа, като никъде няма 

посочване с какъв транспорт е извършено, а в единия лист, мисля, че 

имаше служебен транспорт и другият да се извърши с личен 

транспорт. 

Както казах и при първоначалния доклад, така и след 

работното обсъждане, Централната избирателна комисия намира, че 

е ясно Решение № 1954-МИ в т. 1.7., предвид което докладвам за 

приключване на преписката с оглед и работното обсъждане по нея. 

Докладвам ви постъпило писмо от Районна прокуратура – 

Кърджали, с вх. № НС-09-307/06.12.2023 г., като приложено са ни 

изпратили постановление за прекратяване на наказателно 

производство на Районна прокуратура – Кърджали, от 23 ноември 

2023 г. ведно с материалите по досъдебното производство. 

Колеги, обемът е голям, в три папки, съдържащи материали 

от досъдебно производство. Не са качени поради факта – ако иска 

някой да се запознае на място, технически след съгласуване с мен 

като докладчик. Прецених да не се сканират с оглед да не се 

разпечатват папките, но ако държите, може би за следващо 

заседание може да се сканират. Такава ни е била практиката и 

досега. 

С това придружително писмо Районна прокуратура – 

Кърджали, ни е изпратила постановлението, с което, колеги, е 

прекратено досъдебно производство № 36/2023 г. по описа на ОД на 



14 

МВР – Кърджали, с вх. № 997/2023 г. на Районна прокуратура – 

Кърджали, водено за престъпление по чл. 167, ал. 2 от Наказателния 

кодекс – намира се във вътрешната мрежа, както и се сочи, със 

съответните регистрационни номера, заповеди е било снето от 

Специален надзор, поради което също не следва да се изпраща за 

осъществяване на специален надзор. По делото няма привлечени 

обвиняеми и няма мярка за неотклонение. 

Веществените доказателства, които са описани, да останат по 

делото, се сочи в постановлението, и препис от постановлението, 

което ви докладвам, ведно с материалите – три папки, да се изпратят 

на председателя на РИК – Кърджали, с оглед преценка за 

реализиране на административно-наказателна отговорност спрямо 

членовете на подвижна избирателна секция (ПСИК) със съответния 

номер, като препис от постановлението да се изпрати на ОД на МВР 

– Кърджали, за сведение. Сочи се, че постановлението подлежи на 

обжалване пред Районния съд в 7-дневен срок от неговото 

получаване на съответните основания. 

Предлагам с протоколно определение съобразно практиката 

на ЦИК с оглед съдържанието и с оглед установеното по 

постановлението – обръщам внимание, че досъдебното производство 

е образувано на 2 април по реда на чл. 356, ал. 3 от НПК, със 

съставянето на протокол за първо действие по разследването, разпит 

на свидетеля, затова че в село Соколяне, община Кърджали е 

предложена, се сочи, имотна облага за сума от 100 лв. с цел да се 

склони лицето да упражни избирателното си право в полза на 

определена политическа партия и се цитира съответният член. В 

постановлението, което е доста страници, се сочи, че не се 

установява да е извършено престъпление, както и че няма данни. Въз 

основа на това се мотивира и прекратяване. 

Предлагам с протоколно решение да не обжалваме 

постановлението. 

Другото, колеги, предлагам ви с писмо да върнем, защото в 

придружителното писмо се сочи, че след приключване на работата 
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по досъдебното производство да се върне в Районна прокуратура – 

Кърджали, по принадлежност, да върнем на Районна прокуратура – 

Кърджали, трите папки. Не предлагам някакви действия и с оглед 

това, че не са налице условия за ангажиране на административно-

наказателна отговорност, да върнем папки по досъдебното 

производство. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и предложението. 

Не виждам становища по доклада и предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Само за протокола, тъй като 

пропуснах в предходния си доклад да кажа, че преписката, която 

върнах на доклад, е с вх. № МИ-15-14-75/27.11.2023 г. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в тази точка ви докладвам за 

сведение постановление за изпращане на преписка по компетентност 

на Районна прокуратура – Разград, с вх. № НС-09-306/05.12.2023 г., 

с което постановление преписката с посочен номер на Районна 

прокуратура – Разград, се изпраща по компетентност на Софийска  

районна прокуратура. Докладвам ви за сведение. 

Колеги, докладвам ви писмо, получено по електронната 

поща, от гражданка – Н.            А., е записано в имейл адреса и в 

писмото е посочено от община Панагюрище, която със свое писмо 

до нас изразява възмущението си от постановено решение на 

Административен съд – Пазарджик, по отмяна на решение на ОИК – 

Панагюрище, за обявяване резултатите от проведените избори за 

кмет на община. Тази преписка, която ви цитирам в момента, в моя 

папка от 5 декември с вх. № МИ-22-729, въпреки че в писмото не е 
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посочено за кое решение става въпрос на Административен съд – 

Пазарджик, при извършена проверка в сайта на административния 

съд открих съответното решение, тъй като и ОИК – Панагюрище, не 

са ни уведомили и не са ни изпратили информация за това решение. 

За да може да се запознаете, в папката ми от 5 декември също е 

свалено решението на Административен съд – Пазарджик, с което 

Административният съд е обявил за недействително Решение № 138 

на ОИК – Панагюрище, с което са обявени резултатите в изборите за 

кмет на община. 

В писмото си гражданката изисква от нас по някакъв начин 

да окажем съдействие на ОИК – Панагюрище. Централната 

избирателна комисия не е страна в това административно 

производство. Направих справка на страницата на ОИК – 

Панагюрище, същите с Решение № 146/29.11.2023 г. са взели 

решение да бъде обжалвано това решение на Административен съд – 

Пазарджик, пред Върховен административен съд. Докладвам ви тази 

информация и тези документи за сведение. Намират се в моята папка 

от 5 декември. 

Следващият ми доклад в тази точка е по докладна записка с 

вх. № ЦИК-09-381, също в моя папка от 5 декември, относно 

плащане на постъпила в Централната избирателна комисия фактура 

от „Нова транслейт“ за извършени преводи за периода 1 ноември – 

30 ноември, по договор, сключен с Централната избирателна 

комисия.  

Направено е предложение да бъде изплатена сумата по 

фактурата на стойност 1627,56 лв. с включен ДДС. Към докладната 

записка е представено становище от специалистите в Централната 

избирателна комисия относно извършените преводи, количеството и 

качеството им, както и справка за извършените преводи в този 

период, както и контролен лист от финансовия контрольор за 

преценка за законосъобразност за извършване на разхода в размер на 

1627,56 лв., с който контролен лист е изразено мнение за 

законосъобразност на този разход. 
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Предлагам да гласуваме одобряване изплащането на 

посочената фактура в посочения размер. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по доклада и предложението? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № НС-00-

332/30.11.2023 г. – писмо от „Информационно обслужване“ АД в 

отговор на наше писмо с искаме за предоставяне на информация на 

ОД на МВР – Пловдив. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до ОД на 

МВР – Пловдив, с което предоставяме информация дали посочено 

лице със съответното ЕГН е регистрирана като кандидат за народен 

представител, както и по отношение на това на посочени няколко 

лица в писмото на ОД на МВР – дали са упражнили правото си на 

глас в избори, в които е било кандидат за народен представител 

същото лице. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Становища по 

текста на писмото? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № МИ-04-02-

155/30.11.2023 г. – писмо от Столична дирекция на вътрешните 

работи, с което искат да им предоставим протокол от избирателна 

секция със съответния номер, находяща се в град София, от 
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произведените на 29 октомври избори за кметове и общински 

съветници, както и на технически носител запис от 

видеонаблюдението в същата избирателна секция. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до 

„Информационно обслужване“ АД, с което искаме да ни бъде 

предоставен на технически носител запис от видеонаблюдението в 

същата избирателна секция. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

КРАСИМИ ЦИПОВ: Докладвам вх. №№ МИ-09-81; МИ-09-

82 и МИ-09-83 – всичките от 6 декември тази година, писма от 

Софийска градска прокуратура, Следствен отдел. С трите писма за 

нуждите на досъдебни производства под съответния номер искат да 

им предоставим информация за три лица със съответните ЕГН-та 

дали са били регистрирани като кандидати за кметове или за 

общински съветници в изборите през месец октомври 2023 г. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до 

„Информационно обслужване“, с което искаме да ни бъде 

предоставена съответната информация. На едното лице няма ЕГН, 

но поне има адрес. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по текста на писмото. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам за сведение вх. № НС-06-

387/30.11.2023 г. – писмо, от община Костенец, с което предоставят 

информация на Пето РУ при СДВР и копие на Централната 

избирателна комисия справки за членове на секционна избирателна 

комисия под съответния номер, находяща се на територията на 

община Костенец, при произвеждане на изборите за народни 

представители на 11 юли 2021 г. – докладвам го за сведение. 

Докладвам за сведение и вх. № ЕП-09-8/01.12.2023 г. 

постановление за частично прекратяване и спиране на наказателно 

производство на Районна прокуратура – Смолян, ТО – Златоград. 

Предлагам това постановление да не бъде обжалвано. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по предложението? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в изпълнение на протоколно 

решение от 5 декември относно приемането на работата по договори 

№ 26 и № 27 с Печатницата на БНБ на основание т. 10.3 от Договор 

№ 27 изпратихме констативен протокол в два екземпляра до 

Печатницата на БНБ с искане, след като бъдат подписани, да бъдат 

върнати в Централната избирателна комисия. С оглед на това, че се 

получи подписан протокол в два екземпляра, вчера в Централната 

избирателна комисия, отново в изпълнение на протоколното 

решение от 5 декември, изпратихме с писмо приложени подписани 

по един екземпляр от всички окончателни констативни протоколи, 

включително и този констативен протокол, който преди малко 
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цитирах по Договор № 27. Констативните протоколи са по договори 

№ 26 и № 27. Изпратени са с писмо с изх. № МИ-26-120-

2/06.12.2023 г.  

Моля за последващо одобрение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-99-

215/06.12.2023 г. е постъпила фактура от „Рикуест“ ООД във връзка 

с Договор № 4 от 2022 г. за месечна абонаментна хардуерна и 

софтуерна поддръжка на система за гласуване в Централната 

избирателна комисия. Фактурата е на стойност 120,00 лв. с ДДС 

съгласно посочения договор. 

С докладна записка вх. № ЦИК-09-384/06.12.2023 г. е 

изразено становище с предложение за одобряване на разхода и 

извършване на плащането по фактурата по § 10-20 „Външни 

услуги“. Приложен е и контролен лист също от 6 декември за 

извършен предварителен финансов контрол. 

Предлагам да одобрим този разход и извършване на 

плащането. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо с вх. № ЦИК-04-

94/06.12.2023 г. на министъра на финансите се указва всички 

първостепенни разпоредители с бюджет по държавния бюджет да 

осигурят информация, която да бъде публикувана, за разходите за 

месец декември по политики, програми, проекти и направления за 

месеца, като бъдат посочени конкретни такива, включително да се 

извърши кратък анализ на извършените разходи през месец 

декември тази година. Докладвам ви го за сведение и предоставяне 

на главния счетоводител за изготвяне на съответната справка, която 

ще бъде публикувана. 

За запознаване ви докладвам вх. № МИ-26-110-1/06.12.2023 г. 

Това е писмо от Печатницата на БНБ в отговор на искането от 

Централната избирателна комисия за изразяване на становище по 

предоставени бюлетини без фабрични номера. Установено е, че те са 

произведени в печатница „Алианс Принт“ ЕООД. Посочват се в 

кочана бюлетините с липсващи номера в отрязъка за откъсване на 

бюлетините. Специално в този кочан част от дефектните бюлетини 

са преминали в основния тираж. Посочва се като причина 

изключителното напрежение при необходимото доотпечатване, 

поискано от някои общински избирателни комисии, както и 

неизправност в машината за номерация. Приложено е и становището 

на управителя на печатница „Алианс Принт“ ЕООД – за запознаване 

ги докладвам и обсъждане на работна група. 

Колеги, връщам на доклад докладни записки с вх. №№ ЦИК-

09-336/09.11.2023 г. и ЦИК -09-336-1/17.11.2023 г. Публикувани са 

във вътрешната мрежа, обсъдени са на работна група вчера. Става 

въпрос за предложение за извършване на оценка на нефинансови 

дълготрайни активи, собственост на Централната избирателна 

комисия и избор на външен оценител за изготвяне на експертна 

оценка за целите на счетоводните записи. Обосновава се 

предложението с първата докладна записка. 

С втората докладна записка се прави конкретизация на 

дълготрайните материални активи, които подлежат на обезценка. 
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Предлагам ви да изпратим писма до посочените лица. С 

някои от тях сме имали договорни отношения, за други има събрана 

информация за опит в извършването на експертни оценки за 

бюджетни организации. Към писмата са приложени обща справка на 

дълготрайните активи, които подлежат на оценка, за да може да ни 

представят оферта със срок на валидност 60 дни и посочен срок на 

изпълнение. 

Предложението като оферта следва да бъде представено в 

ЦИК до 7 работни дни след получаване на писмото. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

Следващ докладчик – колегата Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам ви за сведение писмо от ОИК 

– Котел, с вх. № МИ-15-14-91. В папката от 5-и може да намерите 

писмо. С това писмо ни уведомяват за прекратени правомощия на 

общински съветник и обявяване за избран на следващ в листата. 

Докладвам ви също две писма с вх. № МИ-06-915 – това е 

писмо от община Алфатар, област Силистра от изпълняващия 

длъжността кмет на общината, с което ни уведомяват за изплатените 

възнаграждения на членовете на ОИК – Алфатар. По наше искане 

беше изпратено писмо да ни отговорят как са изчислявани и 

изплащани тези възнаграждения. Видно от писмото, става ясно, че е 

допусната техническа грешка относно броя на дните по отношение 

на двама от членовете. Грешката е коригирана, но общината твърди, 

че е в невъзможност да изплати коригираните суми, тъй като се 

съобразяват с указанията на ЦИК, че присъствената форма следва да 

бъде подписана от председател и секретар. Очевидно, секретарят на 
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ОИК – Алфатар, отказва, въпреки многократните покани, да 

подпише актуализираната форма. 

В тази връзка ви предлагам, тъй като това указание е на 

Централната избирателна комисия и е въведено като правило от нас 

като методология по прилагане на Изборния кодекс, предлагам да 

изпратим писмо до община Алфатар да бъдат изплатени 

възнагражденията независимо от желанието или нежеланието на 

секретаря на ОИК да подпише присъствената форма, а от секретаря 

на ОИК да бъде поискано обяснение за мотивите, поради които 

отказва да изпълни задължението си. 

Предложението ми е за писмо в този смисъл. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и предложенията. 

Ще подложа на гласуване едновременно двете предложения – 

едното, писмо до община Алфатар за потвърждаване 

необходимостта от плащане, и второто, до секретаря на ОИК – 

Алфатар, за писмени обяснения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Вторият ми доклад е в същия контекст – 

вх. № МИ-22-728. Това е писмо, наименувано „жалба“, но на 

практика това е писмо от зам.-председателя на ОИК – Шабла, който 

ни уведомява, че не си е получил трудовото му възнаграждения и 

полагащите му се пари за гориво, като останалите членове на ОИК, 

за месец ноември. Твърди, че това се дължи на действия на 

председателя на ОИК. 

В моя папка би трябвало да е качен вече проект на писмо до 

кмета на община Шабла и до ОИК, да ни представят информация 

как са изчислени възнагражденията за месец ноември на ОИК, какво 
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е изплатено и да ни представят и становище за това, за да можем да 

вземем някакво отношение по твърденията на господин Николов. 

Предложението ми е за писмо до кмета на община Шабла и 

до ОИК – Шабла, с което да изискаме информация за начина, по 

който са изчислени и изплатени възнагражденията за месец ноември 

тази година. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-

1494/05.12.2023 г. е постъпило писмо от ОИК – Разград, относно 

констатирано прекратяване пълномощията на общински съветник и 

обявяване на следващия в листата за избран – за сведение на 

Комисията докладвам писмото и за приобщаване в съответната  

папка в деловодството. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

прекъсвам заседанието. Ще продължим в 14,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Единадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Моля да ме включите в точката за 

възнаграждения на ОИК. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Елка 

Стоянова също, добре. 

Други? Няма. 

Включих колегите в съответните точки, които фигурират в 

дневния ред. 

Продължаваме с доклади в точка едно: Доклади по 

административни преписки. 

Колеги, докладвам ви с вх. № ЧМИ-01-1/07.12.2023 г. сме 

получили препис от Указ № 216 от Президента на Републиката, с 

който се насрочва частичен избор за кмет на кметство Еленова, 

община Попово, област Търговище на 10 март 2024 г. Докладвам ви 

го за сведение. Указът ще бъде публикуван в съответната секция на 

нашата интернет страница. 

Връщам на доклад преписка с вх. № ЦИК-00-

359/01.12.2023 г. – писмо от „Информационно обслужване“ АД, във 

връзка с наше писмо, което им бяхме изпратили, за осигуряване на 

работно пространство в инфраструктурата на ЦИК и необходимост 

от разместване на създадени папки на файловия сървър. Тяхното 

предложение, така както е представено, е да се премести 

съдържанието на посочената в тяхното писмо папка от локален диск 

D, към локален диск F на файловия сървър, като по този начин ще се 

освободи необходимото пространство, за да може да разполагаме с 

достатъчно пространство за работата на Централната избирателна 

комисия. 

Предлагам ви да върнем отговор на „Информационно 

обслужване“ АД, че сме съгласни с тяхното предложение. 

Имате ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 
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Следващ докладчик в точка едно – госпожа Гергана 

Стоянова, заповядайте. 

Определям господин Томов за малко да води заседанието. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, във връзка с предложение 

по доклад от извършено обследване на IT инфраструктурата, което 

беше разглеждано и на работна група, както беше обсъждано в тази 

работна група, ви предлагам текст на писмо до „Информационно 

обслужване“ АД, с което да изискаме допълнителна информация по 

част от направените предложения в доклада по т. 3.2.3 и 3.1.1. 

В моя папка има проект на писмо с проектен номер 8797. 

Моля да се запознаете с текста и ако имате предложения за 

допълване на това писмо или за корекция, да обсъдим и да бъде 

гласувано изпращането му. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Има ли 

предложения и изказвания по отношение на това писмо? Не виждам. 

Нека да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Продължаваме с точка едно. 

Госпожо Ганчева, имате ли готовност? Заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпило писмо с поставен въпрос от господин           М., член на 

ОИК – Полски Тръмбеш, с вх. МИ-15-00/07.12.2023 г., като ви 

предлагам с оглед, тъй като въпросът е свързан с изплащане на 

болнични, и са дадени обстоятелства, да го изпратим за становище и 

преценка за действия по компетентност на НОИ. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Има 

ли други мнения и предложения? 

Режим на гласуване, моля. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, има ли друг доклад по точка едно? 

Заповядайте, госпожо Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-08-218-

1/30.11.2023 г. е постъпила преписка от Административен съд – 

Габрово, относно адм. дело № 243/2023 г. с жалбоподател госпожа  

Р. 

Тъй като по така образуваното адм. дело, което беше 

приключило с решение, че преписката следва да бъде изпратена на 

Централната избирателна комисия за произнасяне по 

подведомственост, Централната избирателна комисия вече е приела 

Решение 2918-МИ/30.11.2023 г., Решение № 2919-МИ също от 

30 ноември, докладвам същата преписка за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, ако 

няма други доклади в Административни преписки, аз имам два 

доклада, които е крайно време да направя. Те са свързани с 

изпълнението на договорите относно разяснителната кампания. 

Ние по принцип одобрихме изпълнението на тези договори 

но по отношение на два от тях нямаше предадени и докладвани пред 

Комисията контролни листове. 

Първият от тях е договорът относно плащане на постъпили в 

ЦИК фактури по Договор № 25 от 22 септември 2023 г., сключен 

между Централната избирателна комисия и „Нова броудкастинг 

груп“ ЕООД, Радио „Експрес“ ООД, в-к „Телеграф“ ЕООД и Нет 

Инфо ЕАД. 

Подробностите по изпълнение на договора няма ди 

докладвам сега, тъй като те вече бяха докладвани и одобрени от 

Комисията. В случая имаме и подписан приемо-предавателен 

протокол. От наша страна той е подписан от директора на дирекция 
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„Администрация“. В приемо-предавателния протокол са изписани 

основните данни по изпълнението на договора, броя излъчвания и 

предварителни данни за брой зрители на „Нова телевизия“, които са 

гледали повече от един път информационните материали по 

разяснителната кампания, банерите, рекламните публикации във 

вестниците съгласно Приложение № 3 към договора и към двете 

радиостанции „Веселина“ и „Витоша“. 

Приложен е контролен лист с мнение за законосъобразност 

на извършените разходи, подписано от финансовия контрольор. 

С оглед на всичко това предлагам да вземем решение, с което 

да одобрим разхода и да разрешим извършването на плащането по 

представените по този договор фактури. 

Имате думата за изказвания, мнения и предложения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, вторият ми доклад е по сходен 

случай. Касае се за Договор № 24/22.09.2023 г. – също договор във 

връзка с разяснителната кампания, сключен между Централната 

избирателна комисия и Инвестор. БГ. 

Отново ще пропусна данните по изпълнението на договора, 

тъй като ние сме одобрили изпълнението на договора при 

докладването на 23 ноември. В случая вече има и подписан приемо-

предавателен протокол, който от наша страна е подписан съгласно 

наше протоколно решение от директора на дирекция 

„Администрация“, която беше упълномощена с наше решение да 

подпише точно този договор. 
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Приложен е и контролен лист с мнение за законосъобразност 

на извършването на разхода, необходим за изплащане на услугите по 

този договор.  

Предлагам да вземем решение, с което да извършим 

плащането и по него. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, връщам на доклад 

писмото от Министерството на регионалното развитие и 

благоустройството, ГД ГРАО във връзка с достъпа до Национална 

база данни „Население“ на втория юрисконсулт, който сме 

оправомощили с решение по Протокол № 459/28.11.2023 г. 

Попълнено е Приложение № 2, което се изисква от 

Министерството на регионалното развитие и благоустройството, ГД 

ГРАО. Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали е 

публикувано. 

Моля да го одобрим, за да бъде изпратено с писмо, което 

също е в моята папка, до госпожа Тодорова. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Следващият ми доклад е писмо с вх. № 

ЦИК-12-48-1/07.12.2023 г. от Надежда Гологанова, зам.-председател 

на Обществения съвет към ЦИК. Изпраща ни списък с имена, на 

които да бъдат осигурени пропуски за днешното заседание. 

Колеги, съгласно резолюция на председателя ще бъде 

подготвен списъкът на всички лица, които представляват 

организацията като членове на Обществения съвет, за да бъдат 

осигурени пропуски за влизането им в сградата – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е искане за 

изплащане на възнаграждения с вх. № МИ-27-162-1/24.11.2023 г. от 

ОИК – Червен бряг, за дадени пет дежурства на 15-и, 16-и, 17-и, 20-и 

и 21 ноември. 

Преписката е комплектувана с всички необходими 

документи. Съдържа контролен лист преди поемане на задължение, 

също така и счетоводна справка за размера на исканите 

възнаграждения, които са на обща стойност 764,75 лв. заедно с 

осигурителните вноски. 

Предлагам да одобрим изплащането на възнагражденията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-

150/15.11.2023 г. – искане  за изплащане на възнаграждения от ОИК 

– Момчилград, за дадени две дежурства на 8и и 9 ноември. 

Преписката е комплектувана с всички необходими 

документи, включително счетоводна справка и контролен лист за 

извършен предварителен контрол, преди поемане на задължение. 

Моля с решение да одобрим изплащането на възнаграждение 

на ОИК – Момчилград, за дадени две дежурства в размер на 

385,70 лв. ведно с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-

152/16.11.2023 г. – искане за изплащане на възнаграждения от ОИК – 

Трявна, за проведено едно заседание на 14 ноември 2023 г. във 

връзка с предсрочно прекратяване пълномощията на общински 

съветник. 

Преписката е комплектувана с всички необходими 

документи. Има счетоводна справка и контролен лист за извършване 

на предварителен контрол преди поемане на задължение. 

Моля с решение да одобрим изплащането на възнаграждение 

за проведено заседание на ОИК – Трявна, в размер на 711,55 лв. 

ведно с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № МИ-27-

173/23.11.2023 г. – искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Петрич, за дадено дежурство на 16 ноември 2023 г. 

Преписката е комплектувана с всички изискуеми документи. 

Моля, с решение да одобрим изплащането на искането за 

възнаграждение от ОИК – Петрич, в размер на 226,10 лв. за дадено 

дежурство на 16 ноември ведно с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

КРСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № МИ-27-

175/24.11.2023 г. – искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Девин, за дадени няколко дежурства и проведени няколко заседания 

в периода 7 ноември – 22 ноември 2023 г. Става дума за седем 

дежурства и три проведени заседания. 

Преписката е комплектувана с всички изискуеми документи. 

Моля, с решение да одобрим изплащането на 

възнагражденията на ОИК – Девин, в размер на 2 566,90 лв. ведно с 

осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 
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Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Следващ докладчик – господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – Крушари, 

заведено с вх. № МИ-27-155 при нас. Искането е във връзка с 

проведено заседание на ОИК за освобождаване на току-що избран 

общински съветник и за дежурствата, дадени за подготовката на 

това заседание. 

Приложени са всички необходими документи, както и 

контролен лист с мнение за законосъобразност на извършения 

разход в размер на 944,30 лв. Това е общата сума и за заседанието, и 

за дежурствата, предшествали заседанието. 

Предлагам да одобрим този разход с наше протоколно 

решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на  гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви преписка за 

искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – Хитрино. 

След проверка на преписката в счетоводната справка е 

отбелязано, че дежурството, дадено на 7 ноември 2023 г., че за един 

от членовете не се заплаща съгласно Раздел осем, т. 13 от Решение 

№ 2902 на ЦИК, тъй като лицето е участвало в заседание и в 

дежурство на една и съща дата. 

Искането за изплащането на възнаграждение с тази забележка 

е за 7 ноември 2023 г. за заседание, на което са присъствали 

председател, зам.-председател и секретар и пет членове; за 
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дежурство, дадено на 8 ноември от председател и секретар; 

дежурство на 10 ноември 2023 г. от секретар; заседание, проведено 

на 9 ноември 2023 г. от председател, трима зам.-председатели,  

секретар и пет членове; на 10 ноември 2023 г. е дадено дежурство от 

председател и двама членове и на 24 ноември 2023 г. е проведено 

заседание от председател, четирима зам.-председатели, секретар и 

пет членове на ОИК. Общата сума ведно с осигурителните вноски е 

за стойност 2 513,70 лв.  

Преписката съдържа положително становище за изплащане 

на така докладваното от мен възнаграждение. 

Със забележката съобразно доклада ми предлагам да одобрим 

исканото възнаграждение от ОИК – Хитрино. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: С вх. № МИ-27-174 ОИК – 

Любимец, е отправила искане за изплащане на възнаграждение за 

дадено на 7 ноември дежурство и проведено на 8 ноември заседание 

на Общинската избирателна комисия. 

Приложени са изискуемите документи – протокол и решения 

от проведеното заседание, справка за присъствалите, както и за 

даденото дежурство. Също така е налице и предварителен контрол 

от финансовия контрольор преди поемане на задължението с 

изразено мнение за законосъобразност на плащането в размер на 

110,80 лв. с включени осигурителни вноски. 

Моля да бъде одобрено плащането на така изисканите 

възнаграждения. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожа Елка Стоянова е следващ докладчик. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Докладвам ви преписка с вх. 

№ МИ-27-177/24.11.2023 г. Това е искане за изплащане на 

възнаграждение на ОИК – Ветово. 

Провели са заседание, на което съгласно представената 

справка следва да бъдат изплатени възнаграждения за четирима 

членове, председател, зам.-председатели и секретар на обща 

стойност 645,00 лв. с осигурителни вноски. 

Към искането е представена счетоводна справка, както и 

контролен лист за законосъобразност на поемането на това 

задължение. 

Предвид наличието на всички предпоставки по наше Решение 

№ 2902 и необходимите документи ви предлагам да бъде одобрено 

изплащането на това възнаграждение за ОИК – Ветово, област Русе. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам ви преписка с вх. № МИ-27-

169 от ОИК – Попово, които ни изпращат две искания с техни 

номера 23 и 24 за заплащане на дежурство и заседание във връзка с 

прекратяване правомощията на общински съветник. 
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В тази връзка към преписката има приложена счетоводна 

справка и контролен лист с изразено мнение за законосъобразност на 

поемането на задължението в размер на 944,30 лв.  

Моля да го подложим на гласуване, ако нямате бележки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – 2 (Любомир Георгиев, Силвия Стойчева) 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам искане за изплащане на 

възнаграждение за едно проведено заседание и за дадено дежурство 

от ОИК – Бяла Слатина, постъпило с вх. № МИ-27-171/23.11.2023 г. 

Заседанието е проведено на 13 ноември 2023 г., а на 

следващия ден председателят на ОИК – Бяла Слатина, е дал 

дежурство. Общата сума е 804,65 лв. 

Предлагам да бъде одобрено изплащането й. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 30 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Дванадесет 

членове сме в залата – имаме кворум. 
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Предложения по дневния ред? 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Госпожо Председател, моля да се 

включи нова точка: Проект на решение относно унищожаване на 

останалите в администрациите бюлетини като  резерв и формуляри 

на изборни книжа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

ви това да бъде точка четвърта от дневния ред. 

Има ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване за допълване на дневния ред. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Господин Войнов, заповядайте в точка едно. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

становище от IT експертите към Централната избирателна комисия с 

вх. № МИ-23-186-4/07.12.2023 г. То е във връзка с постъпилите 

писма от „Сиела Норма“ АД относно изпълнение на Договор № 28. 

В становището са описани дейностите, които не са изпълнени от 

„Сиела Норма“ АД. 

Предлагам да изпратим писмо до „Сиела Норма“ АД с 

проектен номер 8803. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо моля за вашите изказвания и допълнения, ако има. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 
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Преминаваме към точка  четвърта: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УНИЩОЖАВАНЕ НА 

ОСТАНАЛИТЕ В АДМИНИСТРАЦИИТЕ БЮЛЕТИНИ КАТО  

РЕЗЕРВ И ФОРМУЛЯРИ НА ИЗБОРНИ КНИЖА. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам да приемем 

решение, както обикновено след произвеждане на изборите и 

изтичане на сроковете за обжалване на решенията на органа за 

обявяване на изборните резултати, с което да разрешим на 

областните или общинските администрации, където са оставени за 

съхранение като резерв бюлетини, непредадени на секционните 

избирателни комисии, както и формуляри на изборни книжа, 

включително бюлетините, които не са използвани в изборния ден, и 

са предадени от секционните избирателни комисии съгласно 

Решение № 2653 от 12 октомври тази година на Централната 

избирателна комисия. 

В случаите, когато решенията на общинските избирателни 

комисии са оспорени и са образувани съдебни производства, 

унищожаването да бъде извършено след влизане в сила на съдебното 

решение. 

За всички действия по изпълнение на това решение да се 

изготвят протоколи, които да се съхраняват в съответната 

администрация. Конкретният ред за унищожаване се определя със 

заповед на кмета на общината или на областния управител. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2921-МИ/07.12.2023 г. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка едно. 



39 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, постъпило е писмо с вх. № 

ЦИК-04-96/07.12.2023 г. от министъра на финансите с приложен 

проект на ПМС заедно с всички необходими документи съгласно 

Устройствения правилник на Министерския съвет и на неговата 

администрация за одобряване на допълнителни разходи по бюджета 

на Централната избирателна комисия в изпълнение на ПМС № 128 

от 2023 г. за приемане на план-сметката. 

Предлагам да изпратим писмо до министъра на финансите за 

съгласуване на представения проект на ПМС с придружаващите го 

документи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за понеделник, 11 декември 2023 г., от 10,30 ч. 

Благодаря. 

(Закрито в 16,40 ч.) 

 

    

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

        Севинч Солакова 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


